
                               ΟΡΘΟΓΡΑΦΙΚΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ (1) 

 

1. Η ορθογραφία των αρσενικών ουσιαστικών 

 

Τα αρσενικά που τελειώνουν σε –ος γράφονται με -ο . 

Στον πληθυντικό αριθμό γράφονται με –οι.  

πχ.ο λαγός – οι λαγοί 

    ο κήπος -  οι κήποι 

Τα αρσενικά που τελειώνουν σε –ης γράφονται με –η. 

Στον πληθυντικό αριθμό γράφονται με –ες. 

πχ.ο ναύτης –οι ναύτες  

     ο μαθητής – οι μαθητές 

 

2. Η  ορθογραφία των θηλυκών ουσιαστικών 

 

Τα θηλυκά που τελειώνουν σε –η γράφονται με –η. 

πχ.η φωνή –η βροχή 

Τα θηλυκά που τελειώνουν σε –ω γράφονται με –ω. 

πχ.η Φρόσω – η Δέσπω 

Τα θηλυκά που τελειώνουν σε –ισσα γράφονται με δυο σ. 

πχ.η μέλ-ισσα  - η γειτόν-ισσα 

ΕΞΑΙΡΕΙΤΑΙ:  η Λάρισα 

 

3. Η ορθογραφία των ουδέτερων ουσιαστικών 

 

Τα ουδέτερα που τελειώνουν σε –ο γράφονται με –ο. 

πχ.το βιβλίο – το θρανίο 

Τα ουδέτερα που τελειώνουν σε –ος στον πληθυντικό γράφονται με –η. 

πχ.το δάσ-ος  τα δάσ-η 

Τα ουδέτερα που τελειώνουν σε –ι γράφονται με –ι . 

πχ.το λουλούδι  το βιολί 

ΕΞΑΙΡΟΥΝΤΑΙ: το βράδυ , το δάκρυ, το δόρυ, το δίχτυ, το οξύ , το 

στάχυ 

Άσκηση : Γράφω στο τετράδιό μου τρεις φορές τις λέξεις 

με κόκκινα γράμματα. Στη συνέχεια επιλέγω 4 από αυτές 

και γράφω δικές μου προτάσεις. 


